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Rundvlees  -  Export naar Zuid-Korea

In Zuid-Korea heeft de regering aangekondigd dat het land na zowat achttien jaar bereid 
is de handelsbeperkingen op te heffen die golden voor rundvlees en rundvleesproducten 
uit een aantal EU-lidstaten. De beperkingen werden destijds ingesteld onder impuls van 
de BSE-problematiek (de zgn. ‘gekkekoeienziekte’).

Vooralsnog zijn het Nederland en Denemarken voor wie als eerste de Zuid-Koreaanse 
markt werd heropend. Nu de beperkingen voor Deens en Nederlands rundvlees zijn 
opgeheven, zullen producenten uit die landen kunnen profiteren van de tariefverlagingen 
die in het kader van de overeenkomst mogelijk zijn. 

Maar het opheffen van de beperkingen opent ook perspectieven voor de export van ons 
rundvlees. Dit impliceert tevens dat er werk aan de winkel is voor het sectorfonds 
Rundvlees van het Vlaams Centrum voor Agro- en Visserijmarketing (VLAM) om te pogen 
nieuwe afzetmogelijkheden voor de Vlaamse rundvleesproducten te realiseren.

1. Voor welke EU-lidstaten werden de handelsbeperkingen vanuit Zuid-Korea inmiddels 
opgeheven?

2. Wat is de stand van zaken voor het Vlaamse rundvlees? Zijn er nog beperkingen van 
kracht?

3. b) Indien de markt nog niet (volledig) heropend is, is er dan een aanvraag vanuit 
ons land lopende om dat te doen?

a) Wordt hiervoor vanuit Vlaanderen actief samengewerkt met het federale niveau?

4. Welke impact zal deze nieuwe ontwikkeling in Zuid-Korea hebben voor de activiteiten 
van het sectorfonds Rundvlees van VLAM, meer bepaald in zijn zoektocht naar 
nieuwe afzetmarkten voor ons Vlaams rundvlees?

5. Zal VLAM in zijn nieuwe Jaarprogramma 2020 reeds initiatieven ontwikkelen om het 
Vlaamse rundvlees en zijn rundvleesproducten te promoten op de Zuid-Koreaanse 
markt?

Zo ja, welke initiatieven zullen worden ontwikkeld en welk budget wordt daarvoor 
gereserveerd?
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1. Voor Nederland en Denemarken werden de handelsbeperkingen opgeheven.

2. Het embargo voor Belgisch rundvlees is nog steeds van kracht.

3. a) In februari 2015 diende het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de 
Voedselketen (FAVV) een markttoegangsdossier in bij de Zuid-Koreaanse 
autoriteiten. Dergelijke dossiers worden door Zuid-Korea behandeld in een door 
henzelf vastgestelde volgorde. De Deense en Nederlandse dossiers werden eerst 
behandeld. 

b) Het Vlaams Centrum voor Agro- en Visserijmarketing (VLAM) heeft op regelmatige 
tijdstippen overleg met het FAVV en biedt inhoudelijk ondersteuning met 
marktcijfers en andere relevante informatie.  

4. VLAM volgt steeds belangrijke potentiële afzetmarkten, waaronder ook Zuid-Korea. 
Momenteel voert Zuid-Korea vooral rundvlees in uit de Verenigde Staten, Australië en 
Nieuw-Zeeland.

5. Omdat de markt nog gesloten is, ontwikkelt VLAM op deze markt geen 
promotieactiviteiten voor rundvlees (wel voor varkensvlees). 


